
1 
 

Zápis ze zasedání Školské rady MZŠ Kamenačky Brno 

konaného dne 22. února 2024 

 

Přítomni: 

MVDr. Ing. Václav Trojan, Ph.D., Ing. Roman Vašina (zástupci MČ Brno – Židenice) 

Mgr. Magda Samková, Mgr. Sylvie Zavadilová (rodiče) 

Mgr. Zdeňka Maráková, Mgr. Ivana Nekudová, Lenka Procházková (pedagogové) 

 

Neomluven: 

Bc. Marek Sláma (zástupce MČ Brno – Židenice) 

 

Hosté:  

Mgr. Martina Zavřelová (ředitelka) 

 

Navržený program jednání: 

1. Přivítání členů školské rady 

2. Stravování (systém Strava) 

3. Výběrová třída 

4. Různé 

 

1. Přivítání členů školské rady 

Předsedkyně školské rady MZŠ Kamenačky Mgr. Magda Samková přivítala členy školské rady 

a p. ředitelku. Seznámila členy školské rady s ukončením výkonu funkce Mgr. Martina Sehnala jako 

zákonného zástupce nezletilého žáka, kterému skončilo členství, neboť jeho dítě již není ve školním 

roce 2023/2024 žákem školy. Dále uvedla, že novým členem školské rady je Bc. Marek Sláma (zástupce 

MČ Brno – Židenice). 

Následně členy školské rady informovala, že p. ředitelka dosud nevyhlásila volby do školské rady, neboť 

p. Samkové a p. Zavadilové končí funkční období ve školské radě koncem května letošního roku, takže 

volby budou vypsány na všechna uvolněná místa zákonných zástupců nezletilých žáků ve školské radě. 

P. Samková uvedla, že p. Zavadilová z důvodu dopravní situace na ulici Táborská přijde později 

a konstatovala usnášeníschopnost školské rady. 

Hlasování o programu jednání: 

Usnesení: Školská rada schvaluje navržený program jednání (pro 6, proti 0, zdržel se 0). Usnesení bylo 

přijato. 
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2. Stravování (systém Strava) 

Na zasedání se dostavila p. Zavadilová. 

P. Samková uvedla, že na svém zasedání dne 18. 10. 2022 školská rada schválila usnesení, že požádá 

Radu Městské části Brno – Židenice, aby znovu otevřela problém kvality stravy na MZŠ Kamenačky. 

P. Samková žádost jménem školské rady doručila koncem října roku 2022 na městskou část, dosud však 

neobdržela k dané věci vyjádření. 

P. Trojan požádal, aby mu žádost p. Samková zaslala na email.  

P. Vašina informoval, že došlo ke změně vedoucího školní jídelny na ZŠ Krásného. 

P. Zavadilová a p. Samková uvedly, že jsou v systému Strava problémy s odhlašováním obědů 

a zobrazováním zůstatku na účtu. Dále upozornily, že jídelníčky nejsou zveřejňovány v dostatečném 

předstihu a v neděli se dá změnit oběd z varianty 1 na variantu 2 až na pátek, na středu už systém 

nepustí. 

P. ředitelka uvedla, že jídelníček chybí, protože z jídelny na ZŠ Krásného chodí pozdě. Slíbila, že zjistí 

možnosti nastavení aplikace. Informace budou podány na třídních schůzkách. 

 

3. Výběrová třída 

P. Zavadilová vznesla dotaz, zda i letos proběhnou „příjímací zkoušky“ do výběrové třídy v 6. ročníku 

a zda tato informace bude zveřejněna na webových stránkách školy. 

P. ředitelka uvedla, že informaci loni nemohla zveřejnit na stránkách školy, protože neměla dostatek 

míst pro zájemce mimo školu. Z tohoto důvodu nebude informace zveřejněna ani letos. Rodiče žáků 

v pátých třídách budou informováni přes Bakaláře. 

P. Zavadilová vznesla dotaz, zda má škola zpětnou vazbu, jak se osvědčilo rozdělení žáků. Uvedla, že 

dle jejího názoru se rozdělení neosvědčilo a v 8. B se rozpadl třídní kolektiv. Tento názor podpořila 

i p. Samková. 

K tomu uvedla p. ředitelka, že teprve v letošním roce se na střední školy hlásí první třídy takto 

rozdělených žáků, takže výsledky pro srovnání budou k dispozici až letos. 

P. ředitelka a p. Maráková uvedly, že škola k výběrovým třídám přistoupila, aby žáci druhého stupně 

neodcházeli na jiné školy, které nabízí tzv. výběrové třídy, zejména ZŠ Kuldova a ZŠ Vídeňská. Z pohledu 

tohoto kritéria hodnotí rozdělení tříd jako úspěšné, protože odešlo minimum žáků. 

P. ředitelka dále sdělila, že během dvou let proběhne změna rámcového vzdělávání. Škola následně 

musí schválit nový rámcový vzdělávací program a je otázkou, zda zůstane výběrová třída. 

Na dotaz p. Samkové (snížení počtu hodin), p. ředitelka uvedla, že MŠMT ČR dosud nesdělilo, jak budou 

v dalším školním roce sníženy počty učebních hodin hrazených státním rozpočtem (nařízení vlády 

č. 123/2018 Sb., o stanovení maximálního počtu hodin výuky financovaného ze státního rozpočtu pro 

ZŠ, SŠ). Podle návrhu se má počet hodin snížit na základních školách o 6 %. 

 

4. Různé 

P. Samková seznámila členy školské rady a p. ředitelku s nabídkou společnosti PMVIA s.r.o. na školení 

akreditovaná MŠMT ČR týkající se krizových situací na školách (např. Řešení mimořádných situací ve 
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školách a školských zařízeních, Řešení mimořádných událostí a prevence agrese ve školách a ve 

školských zařízeních, Extremismus a radikalismus apod.). Více na www.pmvia.eu  

P. Zavadilová se dotázala, zda škola zvažuje zachování lyžařského výcviku formou školy v přírodě 

v případě nedostatku sněhu, když v letošním roce byl lyžařský výcvik ve Stříbrnicích s ohledem na 

počasí zrušen. 

P. ředitelka uvedla, že výcvik mohl být zrušen, neboť u ubytování nebyl stanoven storno poplatek. 

V příštím roce se uvažuje také o „blátivé variantě“ v případě, že sníh nebude. Rodiče budou upozorněni 

na storno poplatky, pokud budou žáky odhlašovat. 

P. Nekudová navrhla jezdit na výcvik v lednu, kdy ještě sníh bývá. 

P. Samková se dotázala, zda škola zvažuje lyžařský výcvik v zahraničí, např. v Rakousku. K tomu sdělila 

p. Maráková, že v zahraničí je možné provádět školní lyžařský výcvik pouze pod vedením instruktora 

s platným zahraničním certifikátem, což značně navyšuje cenu výcviku. Problém bývá i v případě 

zranění žáků. Z tohoto důvodu škola o lyžařském výcviku v zahraničí neuvažuje. 

P. Samková poděkovala všem členům školské rady za účast na zasedáních školské rady a p. ředitelce za 

spolupráci.  

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Magda Samková 

http://www.pmvia.eu/

